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ALGEMENE LEDEN VERGADERING  

BREAK STARS BAARN  

19 februari 2025 19.45 uur - Speeldoos in Baarn zaal 6 

secretaris@breakstars.nl 

__________________________________________________________________________________  

Michel Kars (voorzitter), Dirk Broeke (penningmeester), Arax Sarian (wedstrijdsecretaris), Annemarie 
Akkerman (ledenadministratie en kascommissie), Lucas Plomp (hoofdtrainer), Nathalie Clappers 
(secretaris, social media), Remco Clappers (sponsorcommissie), Wendy Buijsse (nieuwe secretaris), 
Jan Willem de Geus (kascommissie), Niek Bröcker (nieuwe wedstrijdsecretaris), Carla Pollen 
(vertrouwenspersoon), Dan Gates, Kate Balzan, Sabine Struyk, Corrie Hoogendoorn. 
_________________________________________________________________________________ 
Agenda: 

• Welkom door onze voorzitter 
• Nieuwe secretaris - stemming 
• Financiën en goedkeuring jaarrekening en begroting - stemming 
• Huishoudelijk regelement - stemming 
• Gedragscode - stemming 
• VOG trainers en coaches 18+ 
• Social media en privacy voorkeuren 
• Vacature: ondersteuning technische commissie; wedstrijdsecretaris  
• Overig 
• Rondvraag 

_________________________________________________________________________________ 
Opening 19.45 uur 
Michel Kars opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De notulen van de ALV 2024 
worden goedgekeurd. Vervolgens volgt een namenronde en een uitleg over de stemprocedure. 
__________________________________________________________________________________ 
Nieuwe secretaris – stemming 
Wendy Buijsse stelt zich kandidaat als nieuwe secretaris ter vervanging van Nathalie Clappers. Alle 
aanwezigen stemmen in met haar benoeming. 
__________________________________________________________________________________ 
Financiën en goedkeuring jaarrekening en begroting - stemming 
Dirk Broeke presenteert de financiële stukken en meldt dat de vereniging financieel positief heeft 
afgesloten, beter dan begroot. 
De kascommissie heeft de stukken gecontroleerd en Jan Willem de Geus meldt dat alles er netjes 
uitziet. De commissie doet twee suggesties: 

• Een splitsing tussen contributie van recreanten en wedstrijdleden. 
• Meer inzicht in de algemene kosten door de NBB-kosten apart te vermelden. 

De kascommissie keurt de financiële stukken goed en adviseert de ALV om het bestuur decharge te 
verlenen. Alle aanwezigen gaan akkoord. 
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Algemene reserve is elk jaar positief, best ruim. Daarvan mogen vrijwilligers echt wel wat krijgen 
meldt Corrie. Michel geeft aan dat hier zeker aandacht voor is. Corrie geeft aan dat gemeente ook 
vergoeding geeft voor trainers, Nathalie zegt dat Anita dit nog heeft geregeld, dat is waarschijnlijk de 
gift uit het vrijwilligersfonds deze vraagt Dirk wederom aan. 
 
Voor de kascommissie blijft Annemarie nog een jaar aan, terwijl Dan Gates de taak van Jan Willem 
overneemt. 
 
Wil je de stukken inzien, neem dan even contact op met de penningmeester. 
__________________________________________________________________________________ 
Huishoudelijk reglement – stemming 
Het huishoudelijk reglement uit 2009 is aangepast en voorgelegd aan de leden. Michel en Lucas 
lichten de wijzigingen toe. 
Jan Willem stelt voor om het woord "boete" te vervangen door "dekking voor reeds gemaakte 
kosten". Met deze wijziging stemmen de aanwezigen in en stemmen unaniem voor het nieuwe 
reglement. 
 
Wendy zal de ontbrekende twee pagina’s van de statuten opzoeken via de KvK.  
 
Het herzien huishoudelijk reglement wordt op de website geplaatst. 
__________________________________________________________________________________
Gedragscode – stemming 
De gedragscode was niet terug te vinden en is opnieuw opgesteld. Dit document is noodzakelijk voor 
de VOG-aanvraag. De code verbiedt ook het gebruik van drugs en alcohol tijdens sportactiviteiten. 
Met deze toevoeging stemmen alle aanwezigen in. 
 
De gedragscode – afspraken gedrag leden – wordt gepubliceerd op onze website. 
__________________________________________________________________________________ 
VOG trainers en coaches 18+ 
Alle trainers en coaches van 18 jaar en ouder moeten een VOG kunnen overleggen. Annemarie regelt 
de aanvraag met ondersteuning van Dirk en zet deze informatie door naar de technische commissie 
zodat de trainers en coaches dit kunnen aanvragen. 
__________________________________________________________________________________ 
Social media en privacy voorkeuren 
De club wil meer zichtbaarheid. Nathalie heeft onderzocht dat beeldmateriaal zonder toestemming 
op de website geplaatst mag worden, mits het journalistieke doeleinden dient. Leden kunnen 
bezwaar maken; hun foto's worden dan onherkenbaar gemaakt of verwijderd. 
 
Nathalie heeft een Break Stars Baarn Instagram en Facebookpagina aangemaakt. Hiervoor is 
toestemming nodig van leden voor het publiceren van foto’s en of filmpjes. Ieder lid mag deze 
toestemming ook weer intrekken, en dit moet makkelijk kunnen, dit kunnen we regelen met 
mailadres tbv social media-team die dit administreert. Dit vraagt Lucas aan Menno. 
 
Er komt extra punt op het inschrijfformulier waarmee het lid aangeeft of hij/zij akkoord gaat. Deze 
formulieren ontvangt Annemarie en geeft dit dan door aan Nathalie zodat zij weet wie wel of geen 
toestemming verleent. Lucas past huidig inschrijfformulier voor het nieuwe seizoen aan met 
toevoeging van toestemming gebruik beeldmateriaal e.d.  
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Huidige leden krijgen brief/formulier voor de toestemming, dit ontvangen zij op papier en per mail 
naar alle leden. In de community app aangeven dat deze formulieren zijn uitgedeeld en ouders vragen 
om ingevuld weer in te leveren of te mailen. Dit formulier voor bestaande leden maakt Nathalie. 
 
Nathalie laat ook aan coaches weten wie er geen toestemming heeft geven, zodat hier rekening mee 
kan worden gehouden of dat hun foto's onherkenbaar worden gemaakt. 
__________________________________________________________________________________ 
Vacature: ondersteuning technische commissie; wedstrijdsecretaris  
Arax Sarian wil zijn taken als wedstrijdsecretaris verminderen. Niek Bröcker zal hem ondersteunen, 
het bestuur verwelkomt Niek. De club zoekt nog een extra wedstrijdsecretaris om de taken te delen 
(ongeveer 1 uur per week). 
__________________________________________________________________________________ 
Overig 
Sponsoring: borden bij De Trits zijn niet mogelijk, Michel heeft gecheckt. 
Annemarie heeft gekeken op site van de Basketbalbond, staan veel tips op tbv waar geld te halen is. 
De Grote Club actie wordt aangevraagd door Annemarie en Remco. 
Vriendenloterij, voorstel voor bel actie van hen deelt Dirk met ons, maar lijkt veredelde 
ledenwerfactie van de loterij, daar doen we niet aan mee. 
Rabo Club Support, doe we al aan mee en gaan we via oa de socials meer aandacht aan geven om 
meer inkomsten te generen. 
Sponsorpakketten: Remco en Nathalie werken dit verder uit. 
__________________________________________________________________________________
Rondvraag 
Wendy: Break Stars bestaat 8 juni 30 jaar, iedereen over eens dat dit gevierd moet worden. Het 25 
jarig jubileum is door Corona komen te vervallen. Feest voor alle huidige (ere)leden, we hebben nu 
111 leden. Voorstel datum zaterdag 30 aug 2025. Wendy checkt ijsbaan als locatie en doet oproep 
voor een feestcommissie in de nieuwsbrief. Het bestuur zal hier een budget voor beschikbaar stellen 
en in nieuwsbrief ook oproep voor sponsoring (uitlenen) van benodigdheden tbv het feest. 
 
Corrie: Doen we mee aan het Cultureel Festival Baarn? Afgelopen jaar niet maar Lucas geeft aan daar 
graag weer aanwezig te zijn voor onze zichtbaarheid en het werven van jonge jeugdleden. Wendy 
informeert de organisatie. 
 
Winterspelen zijn we wel aanwezig geweest. Lucas wil graag dat we aan meer dit soort activiteiten 
meedoen, leuk!  
 
Kate: mist er een sponsorbedrag op resultatenoverzicht? Blijkt een gift en deze is opgenomen bij post 
overige inkomsten. 
__________________________________________________________________________________
Sluiting  21.25 uur 
Michel sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid.  
 


